
Z A P I S I I K

sa 12 sjednice Vijeća radnih zajednica od 28#marta 1966.godine

t
Sjednica je poćela u 14.15*
Predsjedavao je predsjednik Vijoća radnih zqjjednica 

Memić Hidvan.
Zapisnik je vodio radnik SO Olujić Dragan*
Sjednici je bilo prisustno 34 odbornika, a odsutno 1б. 
Odsust^o su opravdali: Вцса Hamdija, Duvnjak Stojan, 

Džombić Milorad, Džubo Refik, Kulenv ić Мићо., Kurt Anton,Maglaj- 
lić Ibro i Mažar Žiža.

Nisu najavili odsustvo: Bela Mira, 
danić Milivoj, Kuzinkijević Ivanka, Odić Mira 
Trikić Vojislav i Trkulja Mitar.

B гкШјас Rade,Groz 
, Savić Milivoj,

Pošto je predsjedavajući konstatovao da je prisutno 
dvije trećine svih odbornika vijeća, te da postoji kvorum, preš- 
lo se na utvrdjivanje dnevnog reda.

Predsjedavajući je obavjestio Vijeće da u odnosu na 
dostavljeni dnevni red postoji izmjena u toliko što se predlaže 
i rješavanje po ostavki odbornika Kulenović Muhe. Predsjedavajući 
je takcd jer predložio da se razrješi dužnosti predsjednika Vijeća, 
obrazlažući to time da je izabran podpredsjednik Skupštine opštine 
iz reda odbornika Vijeća, te da smatra da bi taj podpredsjednik 
trebao da obavlja i dužnost predsjednika Vijeća.

Odbornik Pirolić Meho izjasnio se protiv prijedloga, 
jer smatra da to pitanje još nije zrelo za rješavanje i jer nije 
sigurno da će on ostati na dužnosti podpredsjednika Skupštine, 
pa je predložio da se pitanje ne stavlja na dnevni red.

Odbornik Vranješ Todor podržao je prijedlog Pirolića.
Pošto je diskusija podnevnom redu iscrpljena, usvojen 

je slijedeći
D N E V N I  R E D

1. Donošenje Odluke o Budžetu opštine Banja Luka za 
1966igodine,

2. Donošenje Zakljućka o davanju saglasnosti na finan- 
žijske planove fondova opštine Banja l*uka za 1966.godinu,



3. Rješavanj-e poostavkama odbornika Buca Hamdije, Kurt 
Antona i Kulenović Muhe,

4« Raspisivanje dopunskih izbora u izbornim jedinicama 
u kojima je prestao mandat dosadašnjih odbornika.

Po usvajaju dnevnog reda prešlo se na rješavanje.

Ad. 1.
Predsjedavajući je upozorio Vijeće da je diskusija po 

prijedlogu budžeta održana na zajedničkoj sjednici, te da je sada 
potrebno preći na glasanje, ukoliko niko od odbornika nema primjeđ- 
be, pitanja ili prijedloga.

Provedeno je glasanje, pa je prijedlog Odluke o budžetu 
opštine Banja Luka za 1966.godinu usvojen jednoglasno.

Ad 2.
Radnik Sekretarijata za finansije Mirnić Ivana obrazlo- 

žila je da je potrebno dati saglasnost na finansijske planove fon- 
dova opštine u globalu, jer raspodjela unutar fondova još nije 
utvrdjena obzirom na čin.jenicu da organimafondova nije bilo pozna- 
to sa kolikim će sredstvima raspilagati.

Prijedlog Zaključka o davanju saglasnosti na finansijske 
planove fondova opštine Banja Luha za 1966.godinu usvojen je jedno- 
glasno.

Ad 3. i 4.
Radnik Sekretarijata Skupštine Olujić Dragan izvjestio 

je da su odbornici Vijeća Buca Hamdija, Kulenović Muho i Kurt 
Anton podnijeli ostavke na dužnost odbornika, prva dvojica zbog 
penzionisanja, a treći zbog preselenja u drugo mjesto, te da je 
Mandatno-imunitetska komisija predložila da se usvoje ostavke 
odbornika Buce i Kurta, dok ostavku Kulenović Muhe nije razmatrala 
pošto je kasno stigla.

Jednoglasno je zaključeno da se usvoje sve tri ostavke, 
kao i dase raspišu dopunski izbori za subotu 7 maja 1966.godine.

Sjednica je završena u 14«35*casova.
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